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Cílem kulatého stolu je hledat  
odpovědi na otázky:

•	Co	očekáváme	v	dnešní	době	od	přijímacích	 
zkoušek	na	vyšší	stupeň	škol?

•	 Jak	by	měly	vypadat	přijímací	zkoušky,	 
aby	odpovídaly	cílům	vzdělávání?

•	 Jak	souvisí	přijímací	zkoušky	s	motivací	k	učení	
a	sebehodnotě	jednotlivců?

•	 Jak	přijímací	zkoušky	ovlivňují	to,	co	a	jak	se	 
na	školách	učí.

•	 Jakou	podporu	potřebují	děti,	aby	mohly	uspět	
v	přechodu	na	vyšší	stupeň	vzdělávání?

•	 Jaký	vliv	mají	přijímací	zkoušky	na	rovný	přístup	
ke	vzdělání?

•	Potřebujeme,	aby	byly	tyto	zkoušky	jednotné?

Potvrzení účastníci panelové diskuze:
• Robert Gamba / předseda	Výboru	pro	výchovu,	
vzdělávání	a	zaměstnanost	Zastupitelstva	
Libereckého	kraje

• Peter Chvojka / autor	Deklarace	 
ultrakonzervativního	rodiče

• Jaroslav Jirásko / ředitel	ZŠ	Lázně	Bělohrad
• Laďka Ortová / autorka	Deklarace	 
konzervativního	rodiče

• Samuel Šulc / 1.	místopředseda,	Česká	
středoškolská	unie

Moderuje: 
• Bohuslav Hora / Učitelská	platforma

Kulatý stůl  
SKAV a EDUin
čtvrtek 28. března 2019 
14–16 h
Pražské kreativní centrum  
2. patro, sál č. 3/219 
Staroměstské nám. 4/1 
Praha 1

na	téma:

Mají školy připravovat 
na přijímací zkoušky? 

Technické	zabezpečení	kulatého	stolu	zajišťuje:

Kulaté stoly jsou pořádány zdarma, 
bez nutnosti předchozí registrace. 
Video záznam z akce bude zveřejněn.


